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De fractie heeft de volgende vragen:

In BNdeStem van hedenochtend hebben we kunnen lezen dat omwonenden van de Brugstraat willen 
dat de gemeente actie onderneemt om de toenemende overlast in hun straat tegen te gaan.

Buiten dat volgens de omwonenden er volop drugs- en geluidsoverlast is, vinden de omwonenden dat 
ook de pandeigenaren de woningen verwaarlozen mede doordat er geen beleidsregels voor 
bewoning zijn vastgesteld om op te handhaven.

Op 30 oktober heeft te raad een brief ontvangen waarin een update wordt gegeven over de 
problematiek in de Stationsbuurt.

Over de ontwikkeling van het Stationsgebied en de overlast/problematiek de in de Brugstraat heeft de 
fractie van de VLP de navolgende vragen:

1. De wethouder geeft in het krantenartikel van hedenochtend aan dat om het hele gebied op te 
waarderen hiermee een raadswerkgroep aan de slag is.
Welke raadswerkgroep wordt hiermee bedoeld en welke concrete opdracht heeft deze 
werkgroep gekregen?

2. Afgelopen maanden hebben er, zoals we in het artikel kunnen lezen, extra controles 
plaatsgevonden.
Hoeveel controles hebben hier plaatsgevonden, en wat waren de uitkomsten hiervan, en zijn 
hier misstanden geconstateerd?

3. In de brief aan de raad op 30 oktober wordt aangegeven dat de leefbaarheid gestegen is van 
een 3 naar een 8 en dat het gevoel van leefbaar en veiligheid is toegenomen.
a. Over welk deel van de Stationsbuurt zijn met omwonenden gesprekken  gevoerd over 
inrichting van de openbare ruimte en het verbeteren van de veiligheid en terugdringen van de 
overlast door de opbouwwerker van Traverse?
b. Kunt u ons een afschrift van het evaluatierapport verstrekken?
c. Hoe moeten we het cijfer van een 8 zien in relatie tot het krantenartikel?

Namens de fractie van VLP, 
Wilbert Brouwers en Arwen van Gestel



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Wethouder Theunis doelt in zijn reactie op een ambtelijke voorbereiding voor planvorming, om de 
omgeving Brugstraat, Hoogstraat e.o. op te knappen. In het artikel is ten onrechte vermeld dat er een 
raadswerkgroep bezig is met een plan om het hele gebied op te waarderen. In het online artikel is dit 
inmiddels aangepast. De werkgroep die abusievelijk werd aangehaald, betreft de werkgroep 
Raadsagenda die het onderwerp "arbeidsmigranten" heeft geagendeerd.

2. Een aantal door bewoners genoemde panden zijn gecontroleerd op brandveiligheid, 
basisregistratie personen (BRP) en bestemmingsplannen. Er zijn geen misstanden geconstateerd. Bij 
twee panden volgt nog een controle, omdat er bijvoorbeeld in eerste instantie niet werd opengedaan.

3. a. Er zijn door de opbouwwerker gesprekken gevoerd over het gebied rond de kruising van de 
Brugstraat en de Lyceumlaan. Niet over de inrichting van de openbare ruimte en het verbeteren van 
de veiligheid en het terugdringen van overlast, maar over het versterken van de relatie tussen 
bewoners en om in gezamenlijkheid problemen te bespreken en op te lossen. Zie de bijgevoegde 
rapportage.

3. b. Ja, zie de bijgevoegde rapportage.

3. c. Het cijfer is gerelateerd aan een traject dat eind 2017 is ingezet met aanvankelijk een grote 
groep bewoners (105), en later met een kleinere vertegenwoordiging van deze bewoners. Zoals uit de 
bijgevoegde rapportage blijkt, dateert het cijfer van augustus van dit jaar.

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Toine Theunis,
wethouder


